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Abstract (en)
[origin: WO8001061A1] The cap comprises two sealing rims (5, 6) the length (h) of which exceeds the mutual distance thereof (a). When the cap is
applied to the neck (2) of the container, the rims are readily folded upwardly. The end of the lower rim (6) engages into a space (13) which is defined
by the lower surface (14, 14') of the rim (5) before and after the deformation thereof and by the wall of the neck (2). When a gas pressure occurs
the upper rim (5) fills up further so that it bears against the end (12) of the lower rim and is supported thereby. Ence, a perfect sealing is provided
without having to make a big effort to unscrew the cap.

Abstract (fr)
Le capuchon comprend deux levres d'etancheite (5, 6) dont la longueur (h) est superieure a leur distance mutuelle (a). Lorsqu'on applique le
capuchon sur le goulot (2) du recipient, les levres sont facilement pliees vers le haut. L'extremite de la levre inferieure (6) penetre dans un espace
(13) qui est delimite par la surface inferieure (14, 14') de la levre (5) avant et apres sa deformation et par la paroi du goulot (2). Lorsqu'il apparait
une pression de gaz la levre superieure (5) se comble davantage de telle facon qu'elle s'appuie sur l'extremite (12) de la levre inferieure et qu'elle
soit soutenue par elle. Ainsi, on obtient une etancheite parfaite sans qu'il soit necessaire d'exercer un effort trop grand pour devisser le capuchon.
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